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OR.0012.5.12.2024 

PROTOKÓŁ nr 5/24 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 22 października 2024 r. godz. od 08:00 do 08:32  

pod przewodnictwem Pana Bartłomieja Panka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Godszling-Graczyk Justyna 

2. Kazimierczak Jacek – zastępca przewodniczącego 

3. Krzemiński Wojciech  

4. Mituła Bronisław 

5. Panek Bartłomiej – przewodniczący 

6. Topór Marcin  

7. Wojtuniak Radosław 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1) Joanna Skotnicka-Fiuk – Zastępca Burmistrza Wielunia, 

2) Jarosław Kuźnik – Naczelnik Wydziału Mieszkaniowego i Gospodarki Odpadami (MGO), 

3) Romuald Kucharczyk – Dyrektor Zakładu Placówek Oświatowo-Wychowawczych 

(ZOPOW), 

4) Małgorzata Wrzosek – Zastępca Dyrektora Zakładu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych (ZOPOW), 

5) Dawid Małolepszy – Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji (WOSIR), 

6) Magdalena Ignasiak – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu 

(ŚDS), 

7) Tomasz Akulicz – Radny Rady Miejskiej w Wieluniu, 

8) Marek Patyk – Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę,  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 



2 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 3/24 oraz 4/24 z posiedzeń Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru członków Miejskiej Rady Seniorów 

w Wieluniu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.              

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego                                       

i o wolontariacie, na rok 2025. 

5. Informacja na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan na dzień 

30.09.2024 r. 

6. Informacja na temat porozumień w zakresie pomocy społecznej polegające na objęciu 

mieszkańców z gmin ościennych z zaburzeniami psychicznymi opieką i usługami 

świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Wieluniu. 

7. Informacja na temat funkcjonowania strefy płatnego parkowania i jej udziału                             

w dochodach Gminy Wieluń za 2023 rok. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Spraw Społecznych. 

Przywitał wszystkich obecnych. Zapytał, czy ktoś proponuje zmiany w porządku obrad? Nikt 

się nie zgłosił.  

Porządek obrad wysłany radnym stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonych protokołach nr 3/24 oraz 4/24 z posiedzeń Komisji. 
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Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi                             

do sporządzonych protokołów? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła protokoły nr 3/24 oraz 4/24. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru członków Miejskiej Rady Seniorów 

w Wieluniu zał. nr 3. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyboru członków Miejskiej Rady Seniorów w Wieluniu, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Opinia Komisji nr 15/5/24 z dnia 22 października 2024 r. stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieluń              

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2025 zał. nr 5. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Zgłosił się Pan Marek Patyk - Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, Pana Marka Patyka, czy chce, aby Jego dane 

osobowe znalazły się w protokole z dzisiejszej komisji, czy mają zostać zanonimizowane?  
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Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę Marek Patyk powiedział, że chce być ujawniony. 

Nie ma potrzeby anonimizacji. Następnie przestawił się. Powiedział, że z uwagi na fakt,                    

iż w większości członkami komisji są nowi radni chciałby przybliżyć jak wyglądała współpraca 

Urzędu Miejskiego w Wieluniu z NGO-sami w ostatnich latach. Powiedział, że Fundacja 

Młodzi Propagują Sztukę od 4 lat składała uwagi do rocznego programu współpracy Gminy 

Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.                  

3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Przez pierwsze 2 lata postulowali o to, żeby nie były marginalizowane organizacje nie 

sportowe, ponieważ do tej pory głównie sport otrzymywał wysokie środki. Powiedział, że 

inne organizacje były dyskryminowane. Dodał, że ich postulaty bodajże nigdy nie uzyskały 

uznania Urzędu Miejskiego w Wieluniu. Niemniej jednak w 2022 roku podczas uchwalania 

programu współpracy (dwóch radnych z poprzedniej kadencji) we współpracy z nim dodało 

cztery konkursy do programu współpracy, z zakresu edukacji i opieki nad zwierzętami, 

kultury i sztuki, ochrony i promocji zdrowia oraz turystyki i krajoznawstwa, łącznie na kwotę 

47.000,00 zł. Następnie przybliżył realizację programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 roku. W styczniu 2023 roku został ogłoszony konkurs na sport, 

natomiast wszystkie inne organizacje musiały czekać do 9 czerwca 2023 roku, aby mogły 

mieć ogłoszone konkursy. Tak więc, realizacja tych programów mogła być od lipca 2023 roku. 

Powiedział, że konkurs został ogłoszony z błędem formalnym. Po Jego piśmie do Urzędu 

Miejskiego zarządzenie zostało dostosowane do ustawy o pożytku publicznym. Następnie 

powiedział, że podczas sesji w maju 2023 r. ktoś z Urzędu stwierdził, że jest około 100.000,00 

zł wolnych środków jeżeli chodzi o budżet z tzw. programu alkoholowego. Powiedział, że 

zaproponował Zastępcy Burmistrza Wielunia, aby realizować te środki w ramach formuły 

mikrograntowej, niemniej jednak usłyszał, że się nie da. Kolejno powiedział, że we 

współpracy z radnym Rady Miejskiej w Wieluniu Robertem Kają i po konsultacjach z Centrum 

OPUS, który wdraża ten model finansowania w województwie łódzkim, podczas sesji dodali 

punkt do programu profilaktyki uzależnień,  w kwocie 30.000,00 zł. Dodał, że wówczas 

Ratusz nie chciał realizować takiego zadania, w takiej zaproponowanej formule. Był wówczas 

przygotowany projekt umowy, były zaproponowane konkretne warunki współpracy. 

Następnie powiedział, że dopiero we wrześniu Ratusz ogłosił konkurs na własnych 

warunkach. Zasady były wówczas zupełnie inne. Powiedział, że 80% tego regulaminu było 

plagiatem od Centrum OPUS, a pozostałe zapisy były niespójne i niezgodne, a cały konkurs 
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został unieważniony. Dopiero później w październiku zwrócono się do Centrum OPUS by był 

realizatorem tego zadania i organizacje miały czas na realizację od 20 listopada do 15 grudnia 

2023 roku. Następnie powiedział, że wydawałoby się, że jest to bardzo krótki czas, pomimo 

tego 12 organizacji, podjęło się i złożyło wniosek, aby zostać realizatorem zadania. Dodał, że 

zbiegło się to w czasie z uchwaleniem programu współpracy Gminy Wieluń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na bieżący rok. Zaznaczył, że 

postulował o to, aby konkursy nie były ogłaszane w listopadzie, tylko, żeby organizacje mogły  

je realizować przez znaczną większość roku, aby konkursy były ogłaszane w I kwartale 

danego roku. Niemniej jednak zaznaczył, że nie uzyskało to przychylności Ratusza.  Na jednej 

z sesji poprzedniej kadencji jedna radna wprowadziła punkt dotyczący tego, że konkursy 

mają być organizowane do końca czerwca. Następnie przeszedł do omówienia realizacji 

konkursów dla organizacji pozarządowych w roku bieżącym. W styczniu tego roku został 

ogłoszony konkurs na sport, pozostałe organizacje musiały czekać do czerwca 2024 r. W tym 

roku w programie współpracy zostało zapisane, że konkursy mają być ogłaszane do końca 

czerwca, Ratusz taki konkurs ogłosił w lipcu, dokładnie 8 lipca. Z uwagi na fakt, że zostały 

wolne środki z tego konkursu, we wrześniu ogłoszono dogrywkę tego konkursu. Zgodnie                

z zarządzeniem wyniki miały zostać opublikowane do 7 października br. Następnie 

powiedział, że 15 października br., (z uwagi na fakt, iż wyniki nie zostały opublikowane) złożył 

wniosek o dostęp do informacji publicznej z pytaniem, gdzie znajdują się te wyniki. Na drugi 

dzień wyniki zostały opublikowane, dokładnie było to 16 października 2024 r. Dodał, że ma 

to duże znaczenie, ponieważ organizacje mają do końca listopada czas, aby realizować takie 

zadanie. Kolejno powiedział, że duże znaczenie ma to, że różnica, pomiędzy 7 października,                

a 17 października dla Towarzystwa Przyjaciół Wielunia jest to 10 dni, kiedy to 1 listopada 

mają organizować zbiórkę i realizować swoje działania. Odniósł się do obecnie 

procedowanego projektu uchwały zaznaczył, że w podstawie prawnej powinien być 

zmieniony publikator ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na (Dz. U.  

z 2024 r., poz. 1491). Dodał, że w § 8 nie uwzględniono Jego postulatu, aby zapisać, że 

konkursy ogłaszane będą do końca marca. Ponadto zwrócił uwagę na jeden z dalszych 

paragrafów, gdzie zapisane jest, że projekt uchwały jest zgodny z uchwałą XXXIV/500/20,               

w której zapisane jest, że protokół przedstawia się Radzie Miejskiej w Wieluniu oraz 

publikuje w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieluń w terminie 7 dni od dnia 
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zatwierdzenia tego protokołu przez Burmistrza Wielunia. Powiedział, że w BIP-ie nie ma 

takiego protokołu. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, czy ktoś chciałby się odnieść do wypowiedzi Pana 

Marka Patyka?  

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że w Urzędzie Miejskim  

w Wieluniu nie jest zatrudniona żadna osoba, która typowo zajmowałaby się organizacjami 

pozarządowymi. Dodała, że tym tematem zajmuje się ona, w swoim wolnym czasie. 

Zaznaczyła, że ogłaszanie konkursów nie może być do połowy roku, tak jak jest napisane                 

w protokole, ponieważ pomoc społeczna te konkursy ogłasza już w listopadzie.  

Radny Marcin Topór powiedział, że jeżeli chodzi o ogłaszanie konkursów dla organizacji 

pozarządowych to uważa, że powinien być w tym zakresie lepszy przepływ informacji. Dodał, 

że jeżeli chodzi o organizacje pozarządowe to tym tematem w Urzędzie powinien zająć się 

ktoś w sposób profesjonalny.  

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, z czego wynika różnica, że konkursy dotyczące 

sportu ogłaszane są w styczniu, a pozostałe w późniejszym terminie? 

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że jeżeli chodzi o ogłaszanie konkursów 

dotyczących sportu robione jest to jak najszybciej, ponieważ w momencie, gdy Rada Miejska 

podejmuje uchwałę budżetową na dany rok wiedzą dokładnie jakie środki są na to 

przeznaczone. Kluby sportowe chcą te zajęcia prowadzić przez cały rok, bądź przez pół roku, 

ponieważ znajdują się również np. środki tzw. alkoholowe wówczas ogłaszane są jeszcze 

jakieś konkursy, które nie są ogłaszane na podstawie tego programu, tylko na podstawie 

ustawy o zdrowiu. Nie obowiązują tam żadne terminy. Podkreślił, że odbiorcami tych 

programów są mieszkańcy. Dodał, że organizacje pozarządowe działają na zlecenie organów 

gminy, Państwa, Urzędu. Wówczas, kiedy gmina zdecyduje, że nie jest w stanie sama 

zrealizować tych zadań, bo nie ma odpowiednich kadr, bazy, doświadczenia za pomocą 

dofinansowania zleca wykonywanie takich zadań organizacjom pozarządowym. Głównym 

celem w realizacji tych programów są mieszkańcy. Środki na te zadania są przeznaczane dla 

organizacji, aby one realizowały właśnie takowe cele. Jeżeli chodzi o sport to te środki 

przeznaczane są dla organizacji sportowych, które organizują zajęcia z dziećmi i młodzieżą, 
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tak aby te zajęcia odbywały się przez cały rok. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o uwagę Pana Marka 

Patyka dotyczącą zmiany publikatora ustawy o działalności pożytku publicznego                              

i o wolontariacie na (Dz. U. z 2024 r., poz. 1491) ta zmiana weszła w życie po dniu 

dostarczenia do Biura Rady projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa w art.                

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego                                    

i o wolontariacie, na rok 2025. 

Radny Radosław Wojtuniak powiedział, że zachodzi potrzeba przeszkolenia większej liczby 

osób w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi, bądź przypisania jakiemuś 

wydziałowi spraw z tym związanych. Zapytał, czy konkursy dla organizacji mogą być 

rozpatrywane we wcześniejszym terminie, niż tak jak jest to teraz? 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że jest to rozpatrywane  

w terminie możliwym do realizacji zadania przez Urząd. Nie jest to narzucone przez 

ustawodawcę. Dodała, że Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ogłasza swoje 

konkursy już w listopadzie.  

Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę Marek Patyk powiedział, że poza samym 

ogłaszaniem konkursów nie w terminie dla organizacji niesportowych, czyli na jesień 

sprawozdanie z programu współpracy Gminy Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku                             

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie również powinno być zgodnie z ustawą  

o pożytku publicznym za rok poprzedni, również powinno być zgodnie z ustawa o pożytku 

publicznym przyjęte do 31 maja. Dodał, że 15 czerwca br. złożył wniosek o dostęp do 

informacji publicznej, z zapytaniem, gdzie znajduje się sprawozdanie i jaką uchwałą zostało 

podjęte. Po 14 dniach braku odpowiedzi wysłał ponownego e-maila z wnioskiem o dostęp do 

informacji publicznej, na drugi dzień w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieluń 

znalazła się informacja ze sprawozdaniem. Następnie powiedział, że Jego zdaniem 

merytoryczna treść tego sprawozdania są to notatki do sprawozdania, niż samo 

sprawozdanie, ponieważ program współpracy zakłada 10 form współpracy z organizacjami,  

a tutaj Urząd Miejski odniósł się do 2, czyli do tego w jaki sposób dysponuje środki 

zewnętrzne. Powiedział, że  uważa, że sprawozdanie, które przyjęła Rada Miejska były to 
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pojedyncze dokumenty z poszczególnych wydziałów, które zajmowały się tym tematem. 

Następnie podał przykłady innych samorządów, które Jego zdaniem są bardzo dobrymi 

przykładami, jak można taki program przygotować tj. Rawa Mazowiecka, Wieruszów, 

Dąbrowa Górnicza. Ta ostatnia rozpoczyna rozmowy na temat programu współpracy już                 

w czerwcu, jest to wówczas bardzo wytężona praca całego Urzędu, kiedy zajmują się tą 

współpracą. Działa to na tej zasadzie, że najpierw organizacje już w okolicach czerwca 

składają wnioski, przedstawiają swoje pomysły, co chcą robić w przyszłym roku, w jaki 

sposób chcą realizować swoje zadania przy współpracy z samorządem. W drugim etapie 

Urząd przedstawia swoje propozycje, jakie ma potrzeby, czyli np.; szkolenia z pierwszej 

pomocy, jakieś zagadnienia związane z ochroną środowiska, ekologią, ochroną zwierząt. 

Następnie powiedział, że wszystkie te pomysły są kumulowane i na następnym etapie 

organizowane są spotkania branżowe, gdzie organizacje okołosportowe spotykają się                        

z wydziałam związanym ze sportem, podobnie organizacje związane z kulturą, czy ochroną 

środowiska. W ten sposób cały dokument jest wypracowywany. To wszystko dzieje się                      

z ogromnym nakładem sił ich wydziału, który zajmuje się tym tematem, również z dużym 

nakładem telefonów, e-maili i wszytkach innych form komunikacji z organizacjami, aby 

przeprowadzić te konsultacje, ponieważ im zależy na tym, aby te konsultacje odbyły się. 

Powiedział, że jeżeli chodzi o konsultacje w Wieluniu jest to wyłącznie informacja 

umieszczona w BIP oraz na stronie internetowej Urzędu Miejskiego, tak jak stanowi ustawa. 

Powiedział, że uważa, że gdyby ustawa nie nakazywała opublikowania informacji                              

o konsultacjach w BIP oraz na stronie internetowej Urzędu Miejskiego, wówczas tych 

konsultacji, by nie było. Odniósł się do terminu, w którym sprowadzanie zostało 

przedstawione Radzie Miejskiej powiedział, że na sesji ktoś powiedział, że nie obowiązują               

w tym zakresie żadne terminy, nie ma żadnych konsekwencji w sytuacji, gdy nie złoży się 

takiego sprowadzania w terminie. Powiedział, że rozmawiał w tym temacie                                         

z przedstawicielem komisji legislacji ds. społecznych, który cyt. „był w głębokim szoku”.  

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk odniósł się do słów Pana Marka Patyka, który 

powiedział, że „jeżeli chodzi o konsultacje w Wieluniu jest to wyłącznie informacja 

umieszczona w BIP oraz na stronie internetowej Urzędu Miejskiego, tak jak stanowi ustawa. 

Oraz, że uważa, że gdyby ustawa nie nakazywała opublikowania informacji o konsultacjach            

w BIP oraz na stronie internetowej Urzędu Miejskiego wówczas tych konsultacji by nie było”. 
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Powiedział, że są to domniemania pana Marka Patyka, które nie mają nic wspólnego                         

z rzeczywistością. W związku z tym zapytał, czy ma tego świadomość? 

Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę Marek Patyk powiedział, że długo zna ten Urząd               

i wie jak to wygląda.  

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk podkreślił, że są to tylko domniemania Pana Marka 

Patyka. 

Prezes Fundacji Młodzi Propagują Sztukę Marek Patyk powiedział, że cyt. „jest to 

domniemanie. Ale rzeczywistość jest jaka jest”.  

Radny Marcin Topór zapytał, czy gmina ma jakiś plan, aby lepiej przystąpić do konkursów na 

realizację zadań z przeznaczeniem dla organizacji pozarządowych? 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że jest to szeroki temat. 

Tak więc, można o tym porozmawiać na najbliższym posiedzeniu komisji. 

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, czy Burmistrz może wprowadzić autopoprawkę 

do przedłożonego projektu uchwały, polegającą na tym, aby w § 8 uszczegółowić terminy 

kiedy będą ogłaszane konkursy? 

Radny Radosław Wojtuniak powiedział, że jest to słuszna uwaga Pani radnej. Zaproponował, 

aby była to poprawka komisji. Niemniej jednak dodał, że może być to również autopoprawka 

Burmistrza. Lepiej jednak byłoby jakby był to wniosek komisji, który powinien zostać 

przegłosowany. Zaproponował treść wniosku, w następującym brzmieniu: „Dopisać w § 8 

ust. 2. Konkursy na realizację zadań publicznych będą ogłaszane od 01.01.2025 r. do 

31.03.2025 r.”. 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że pomoc społeczna nie 

ogłosi żadnego konkursu w listopadzie. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek powiedział, że można wprowadzić zapis stanowiący                     

o tym, że konkursy dotyczące pomocy społecznej mogą być ogłaszane cały rok, natomiast dla 

pozostałych organizacji do końca marca. Zarządził głosowanie. Kto jest za wnioskiem komisji 

do projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieluń                                  
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z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2025 aby w § 8 dopisać ust. 2 w brzmieniu „Konkursy na realizację zadań publicznych będą 

ogłaszane od 01.01.2025 r. do 31.03.2025. Konkursy dotyczące pomocy społecznej mogą być 

ogłaszane przez cały rok”, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja (przy 7 głosach „za”) przyjęła wniosek w ww. 

sprawie. 

Wniosek nr 1/5/24 Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wieluniu z dnia                              

22 października 2024 r. stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieluń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025 wraz z przyjętym 

przez komisję wnioskiem będącym poprawką do projektu uchwały, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja (przy 7 głosach „za”) pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Opinia Komisji nr 16/5/24 z dnia 22 października 2024 r. stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Informacja na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan na dzień 30.09.2024 

r. zał. nr 8. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił.  

Komisja przyjęła ww. informację. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Informacja na temat porozumień w zakresie pomocy społecznej polegające na objęciu 

mieszkańców z gmin ościennych z zaburzeniami psychicznymi opieką i usługami 

świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Wieluniu zał. nr 9. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił.  

Komisja przyjęła ww. informację. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Informacja na temat funkcjonowania strefy płatnego parkowania i jej udziału w dochodach 

Gminy Wieluń za 2023 rok zał. nr 10. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił. Poprosił kierownika Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji o przybliżenie 

przedłożonej informacji.  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji 

(WOSIR) zarządza Strefą Płatnego Parkowania (SPP) od czerwca 2018 roku. W 2023 roku 

WOSIR zatrudniał dwóch kontrolerów oraz dwóch pracowników biurowych. Osoby parkujące 

swoje samochody w SPP mogły w 2023 roku zakupić bilet parkingowy w 20 parkometrach 

zlokalizowanych ta terenie Miasta Wielunia, bądź skorzystać z dwóch funkcjonujących 

aplikacji tj. moBILET i mPay, czyli zakupując bilet przez telefon. Do miesiąca czerwca 2023 

roku wynagrodzenie WOSIR za prowadzenie Strefy zostało ustalone na poziomie 95%. 

Niemniej jednak zgodnie z zarządzeniem Nr 113/23 Burmistrza Wielunia z dnia 29 czerwca 

2023 r. od dnia 1 lipca 2023 r. wynagrodzenie stanowi 99% ww. wpływów. Dodał, że w 2023 

r. dochody Gminy Wieluń z tytułu opłat związanych z funkcjonowaniem SPP wyniosły 

830.482,22 zł z tego WOSIR otrzymał 806.079,40 zł. Natomiast koszty funkcjonowania Strefy 

za ten okres zamknęły się w kwocie 378.786,52 zł.  
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Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radny Marcin Topór zapytał, czy biletomaty są własnością Gminy Wieluń, czy są one 

dzierżawione?  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że są one własnością Gminy Wieluń. 

Radny Marcin Topór zapytał, czy istnieje potrzeba zamontowania dodatkowych biletomatów 

w innych lokalizacjach? Zapytał, czy można zauważyć, że ludzie chętniej korzystają z tych 

dwóch aplikacji mobilnych?  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że jeżeli chodzi o wykorzystanie aplikacji 

przez mieszkańców to w ostatnim czasie można zauważyć tendencję wzrostową.  

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że jeżeli chodzi                           

o płatność poprzez aplikacje mobilne to w 2023 roku z łącznej kwoty 830.482,22 zł z aplikacji 

moBILET była kwota 28.000,00 zł, z kolei 800,00 zł było z aplikacji mPay. Ta druga aplikacja 

jednak weszła w życie stosunkowo niedawno.  

Radny Marcin Topór zwrócił uwagę na fakt, iż być może jest tak, że z tych dwóch aplikacji 

korzysta mało ludzi, ponieważ są one słabo rozreklamowane.  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że na każdym z 20 parkometrów jest 

podana informacja o możliwości korzystania z tych dwóch aplikacji. Taka informacja jest 

również zamieszczona na stronie WOSIR-u. W najbliższym czasie zostaną również 

uruchomione social media WOSIR-u i tam również takowa informacja zostanie zamieszczona.  

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, czy gmina ma w planach wymianę istniejących 

parkometrów? Zwróciła uwagę na fakt, że problemem w obecnie istniejących parkometrach 

jest brak możliwości płatności kartą.  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że koszt wymiany wszystkich parkometrów 

działających na terenie Miasta Wielunia jest to około 500.000,00 zł.  
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Radna Justyna Godszling-Graczyk ponownie zauważyła, że dużym utrudnieniem dla 

mieszkańców jest brak możliwości płatności kartą. Dodała, że nie każdy ma przy sobie 

gotówkę. 

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy zgodził się z Panią radną. Dodał, jednak, że obecnie 

funkcjonują wspomniane wcześniej przez niego dwie aplikacje, które umożliwiają płatność 

online. Dodał, że koszt wymiany tych parkometrów jest duży i niewspółmierny. 

Radny Jacek Kazimierczak zapytał, czy gmina ma jednak w planach sukcesywną wymianę 

tych parkometrów?  

Radny Marcin Topór poprosił Pana kierownika WOSIR-u o śledzenie różnego rodzaju 

konkursów, w których można otrzymać dofinasowanie na wymianę parkometrów np. takich 

z panelami fotowoltaicznymi. Dodał, że w tym przypadku dobrym rozwiązaniem jest 

wykorzystanie jakiś środków zewnętrznych na wymianę tych parkometrów. Zaznaczył, że ich 

wymiana z budżetu gminy według niego jest nierentowna.  

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy zanotował tą cenną uwagę radnego Marcina Topora. 

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, czy Urząd ma w planach zwiększenie stawek za 

Strefę Płatnego Parkowania, bądź zwiększenie godzin funkcjonowania Strefy? 

Kierownik WOSIR Dawid Małolepszy powiedział, że na chwilę obecną nie.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła ww. informację. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
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Radny Marcin Topór poprosił, aby na następnym posiedzeniu komisji dodany został punkt 

dotyczący Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy Wieluń.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zakomunikował, że takowy punkt zostanie zamieszczony 

w najbliższym porządku obrad komisji. Zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

      Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zamknął posiedzenie Komisji. Pożegnał wszystkich 

obecnych. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.     

    

    Przewodniczący Komisji 

 

         Bartłomiej Panek 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek  

 

 


